
Referat fra d. 5. september 2024, kl. 19.00 i Lokale 4 

Afdelingsbestyrelsen for afdeling 1 i Sprotoften 

 

1. Valg af mødeleder: John 

Valg af referent: Melissa 

Godkendelse af dagsorden. 

- Tilføjelse af planlægning kommende arrangementer. 

Tilstede: Bettina, John, Finn, Johnny og Melissa 

 

2. Beboer tid 

Alle beboere i afdelingen har mulighed for at møde fysisk op de første 15 minutter. 

Hvis man er forhindret, er man velkommen til at sende en mail. 

- Der bliver spurgt ind til retningslinjerne for ting på altanen. 

 

3. Meddelelser 

- Bestyrelseskursus d. 21. november 2024 kl. 15.30-20.30 

 

4. Konstituering 

- Johnny rykker op som bestyrelsesmedlem, da Malene er trådt ud. 

- Der er derefter ingen suppleanter, da Jesper også er trådt ud. 

 

5. Lokale 4 

- Hvem har ansvaret for hvilke aktiviteter oktober? 

o 26. sep: Johnny.  

o Oktober: Alle, John, Melissa, Finn, Bettina, Bettina. 

- Evaluering d. 1. oktober 

o Alle deltager 

- Hvad mangler der? 

o Vildkatten 

 

6. Evaluering 

- Sommerens arrangementer. 

- Snobrød: 

o Det gik supergodt og flere nationaliteter og aldersgrupper var godt repræsenteret. 

o Det fungerede godt med at spile rundbold, mens vi ventede på bålet, blev klar. 

o Pizzadej var helt fantastisk til at bage snobrød. Nemt at arbejde med og hurtigere 

færdigt. 

- Fællesspisning: 

o Der var 58 tilmeldt og 56 fremmødte. Alle opfordrede til gentagelse, så det er en 

succes. 

o Folk kom tidligt, så fremover mad kl. 18.00 og dørene åbner kl. 17.30, så der er tid til at 

stille maden frem og gøre den klar. 

o Venterum i caféen og ”depot” i lokale 4, hvor der laves kaffe, gøres klar til andet end 

maden. 

o Små borde i stedet for to lange. 

o Salt og peber 

o Folk var så mætte, at der ikke blev spist meget kage, så måske bare småkager næste 

gang. 

- Markvandring. 



o Undersøgelse om det er beboere fra Sprotoften eller Barfod, der fylder ved 

parkeringspladserne 14-24. Der deles sedler ud til vores beboere, som skal lægges i 

bilen, så vi kan lave optælling. 

▪ Græsplænen ved den store sten kan evt laves til parkeringspladser. 

o Bedre skiltning, så det er nemmere at finde til de rigtige opgange. 

o Skiltning til rygeskuret ved aktivitetshuset, da mange står ved indgangen. 

o Bruges de grønne postkasser ved Aktivitetshuset stadig af PostNord? 

o Stierne er igen mange steder ødelagte, så de er ujævne at gå på. 

o Lamperne på stierne virker flere steder ikke. 

o Kan der komme lys i pavillonen? 

o Flere skraldespande ved legeplads og pavillon. Med låg, så mågerne ikke går idem. 

o Tankstation og vejstriber ved legepladsen/pavillonen 

o Mulighed for at kunne sprøjte vand på efter vi har lavet bål. Evt vandslange. 

o Flere molokker? 

o Sted til storskrald året rundt? 

o Flere altaner er overfyldt med affald og ser trælse ud. 

o Skråningerne bag 1A-1E, samt 35 til 46 ser ikke pæne ud. Kan man plante buske i 

stedet. 

o Flytte tørregårdene ved nr. 7 og 62, da de står i skygge eller ved store træer, hvor fugle 

skider ned på tøjet. 

o Gummifugerne i 35-46 skal flere steder skiftes. 

o Kan vi selv lave stien til Ringvejen færdig? 

o Ekstraordinært afdelingsmøde om lade standere til elbiler. 

- Kommende arrangementer: 

- Halloween d. 26. oktober, kl. 13-16: 

o Græskar 

o Klippe og klistre 

o Dekorer boller/muffins med glasur 

o Drikkevarer 

o Tilmelding 

 

7. Næste møde: 

- Bestyrelsesmøde d. 3. oktober 2024, kl. 19.00 i Lokale 4. 

 

 

Med venlig hilsen 

Melissa Meulengracht 

 

melissameulengracht@hotmail.com 

mailto:melissameulengracht@hotmail.com

